

电子知识产权

曾培炎题字

Electronics
Intellectual Property

总第 377 期 / 2023 年 04 期

- 论用知识产权保护系统增强工信安全发展主动性
- 禁止反悔原则研究

MONOPOLY EFFECT
PERSONAL DATA PLATFORM
AUTHORISATION INFRINGEMENT INDUCED INFRINGEMENT
PRINCIPLE OF ESTOPPEL
PUBLIC HEALTH CRISIS
PATENT CONFIRMATION
INDUSTRIAL AND INFORMATION SAFETY
MFN CLAUSE

DIANZI ZHISHI CHANQUAN

ISSN 1004-9517



邮发代号: 2-738
零售价: 人民币 28 元

2023 / 04

热点聚焦

论用知识产权保护系统增强工信安全发展主动性..... 蒋艳 4

学术研究

禁止反悔原则研究..... 陈健 13

平台 MFN 条款的垄断效应与规制分析 杨雪婧 30

个人数据财产权进路之证成..... 孙丽娜 41

论专利确权司法审查权与行政权的冲突及解决..... 黄运康 51

公共健康危机背景下国际知识产权制度的改革路径——以国际经贸规则中的可持续发展原则为视角..... 林进 63

法苑

论许可侵权的构成要件..... 杨馥宇 78

知识产权引诱侵权规则的中国法构造..... 夏朝羨 89

////// **Spotlight** ////

On Enhancing the Initiative of Industrial and Information Safety Development with
Intellectual Property Protection.....**Jiang Yan** 4

////// **Academic** ////

Research on the Principle of Estoppel**Chen Jian** 13

Analysis on Monopoly Effect and Regulation of MFN Clause on Platform
..... **Yang Xuejing** 30

Justification of the Approach to Property Rights of Personal Data..... **Sun Lina** 41

On the Conflict between Judicial Review Power and Administrative Power in Patent
Confirmation and its Solution **Huang Yunkang** 51

Reform Path of International Intellectual Property Law under the Background of Public
Health Crisis—from the Perspective of the Principle of Sustainable Development in
International Economic and Trade Rules.....**Lin Jin** 63

////// **Judges Column** ////

The Elements of Authorisation Infringement.....**Yang Fuyu** 78

The Legal Construction of Induced Infringement of Intellectual Property in China
.....**Xia Chaoxian** 89

主管单位 | 中华人民共和国工业和信息化部
主办单位 | 国家工业信息安全发展研究中心